



職場理財教育分享會

退休及財務策劃是每位在職人士必須具備的技能,除了靠員工個別自發性裝備自己外, 作為僱主及金融從業員也可積極參與·透過在職場推行理財教育以提升僱員的理財知識 和能力。由投資者教育中心主辦的「職場理財教育分享會」邀請了金融界及本地企業人 力資源資深人士,與大家分享為在職人士提供適切理財教育的重要性和好處。

日期 2016年11月16日(星期三)

時間 下午3時至5時,於分享會後敬備茶點招待

地點 銅鑼灣軒尼詩道 500 號希慎廣場 22 樓

畢馬威會計師事務所

對象 : 僱主代表、企業人力資源代表、退休計劃提供者及信託人、退休/財務

策劃師等業內人十

語言 : 粵語

講題及主講嘉賓:

(1) 在職場及早為退休作準備的重要性 香港財務策劃師學會副主席(財務及行政)謝汝康先生

(2) 實戰分享:於工作間推行僱員理財教育 電訊盈科集團人力資源主管周麗嬋女士

費用全免,名額有限,額滿即止,請按此報名 截止報名日期: 2016年11月4日(星期五)

查詢: info@thechinfamily.hk

主辦:





支持機構:











場地贊助:



Workplace Financial Education Sharing Session

Financial and retirement planning is the essential skill for all working adults. Apart from relying on self-learning, employers and financial practitioners can actively play a part in enhancing the financial knowledge and ability of the working adults through providing education and training in the workplace. In view of this, the Investor Education Centre has invited financial and human resources professionals to share the importance and benefits of providing financial education for working adults in the coming "Workplace Financial Education Sharing Session". You are cordially invited to ioin with details as follows:

Date: 16 November, 2016 (Wednesday)

Time : 3 to 5 pm, tea refreshment will be provided after the sharing session Venue : KPMG, 22/F, Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay

Target : Employers, human resources professionals, retirement schemes providers

and trustees, retirement/financial planners, etc.

Language: Cantonese

Topics and speakers:

- (1) The importance of planning retirement early in the workplace Mr Chris Tse, Vice Chairman - Finance and Administration, Institute of Financial Planners of Hong Kong
- (2) Case sharing: Implementation of financial education in the workplace Ms Florence Chow, Head of Group Human Resources, PCCW Limited

Free admission, seats are limited. Please click here to register.

Deadline for enrolment: 4 November 2016 (Friday).

Enquiries: info@thechinfamily.hk

Organisers:





Supporting organisations:











Venue sponsor: